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دبیر سرویس فرهنگ و هنر: فرزانه صنعتی 

 با حضور جمعی از راویان کتاب؛

کتاب »صدایی که هم اکنون می شنوید« 
خوانش و بررسی می شود

اداره کل کتابخانه هــای عمومی فارس نشســت خوانش و 
بررســی کتاب »صدایی که هم اکنون می شنوید« را برگزار 

می کند.
به گزارش روابط عمومــی اداره کل کتابخانه های عمومی 
استان فارس، نشست خوانش و بررسی کتاب »صدایی که 
هم اکنون می شنوید«، 11 خردادماه با حضور زهرا اکبری، 
نویسنده اثر و بیژن کیا، منتقد ادبی به میزبانی شهر شیراز 

برگزار می شود.
همچنین در این نشست رؤیا منوچهری، حمیدرضا افسری، 
محســن فروغان، حمیدرضا هاشم پور، علی نیری و محمد 
استرحام از راویان کتاب »صدایی که هم اکنون می شنوید« 

به گفت و گو درباره این اثر خواهند پرداخت. 
این ویژه برنامه روز پنجشــنبه 11 خردادماه ساعت 16 در 
مرکز شیرازشناسی بوستان بعثت شیراز برگزار خواهد شد.
گفتنی اســت، کتاب »صدایی که هم اکنون می شــنوید« 
نوشته  زهرا اکبری شامل روایت هایی درباره اوضاع و احوال 
کودکان در زمان جنگ ایران و عراق در شهر شیراز است. 
کتاب حاضر مجموعه ای از خاطرات افرادی است که دوران 
کودکی خود را در زمان جنگ هشت ساله  ایران و عراق در 

استان فارس سپری کردند.
زهرا اکبری در کتاب »صدایی که هم اکنون می شــنوید«، 
روایت هــای متعددی راجع به بمباران شــهرها، ســاخت 
پناهگاه و ســنگر، اوضاع آوارگان جنگی و کودکان در آن 
دوران را جمع آوری کرده اســت. این کتــاب به  نوعی در 
زمره  آثار مرتبط با تاریخ شــفاهی دوران دفاع مقدس قرار 
می گیــرد. چهل نفر از کودکان متولــدِ دهه    60 که دوران 
خردســالی خود را در ایام پرالتهاب جنگ سپری کردند، 
در این اثر روایت های تلخ و شیرینی را تعریف می کنند که 

خواندن آنها برای هر مخاطبی نکته ای در بر دارد.

تولید فصل جدید »اهل سفر«

مراســم تجلیل از مهدی خلیلی، مجری و راوی مستندهای 
گردشگری تلویزیون در شبکه مستند برگزار شد.

به گزارش ایرنا از شــبکه مستند، مهدی خلیلی را به عنوان 
راوی و مســافر مستندهای مختلفی که از صداوسیما پخش 
شده اســت، می شناســیم. او سال های ســال است که در 
مجموعه های مختلف، به نقاط مختلف ایران ســفر می کند 
و با تهیه  برنامه های مستند ســرگرم  کننده از نقاط دیدنی 
ایران، آداب و فرهنگ های مختلف و تاریخ، نقش بسزایی در 

برنامه های ایران گردی و ایران شناسی دارد.
مراسم تقدیر از این پیشکسوت با حضور محسن یزدی، مدیر 
شبکه مستند، یاسر فریادرس، قائم مقام و ابوالقاسم ناصری، 
مدیر تولید این شبکه، یاســر طالبی، کارگردان اهل سفر و 

حسن جعفری، مستندساز در شبکه مستند برگزار شد.
محسن یزدی با اشاره به اینکه مجموعه مستند اهل سفر به 
خوبی جای خود را در بین مخاطبان شبکه مستند باز کرده 

است از زحمات این گروه تقدیر کرد.
وی ادامه داد: آقای خلیلی، پیشکســوت ماســت و دوست 
داشتیم مراســم تقدیر از وی هم زمان با اختتامیه ششمین 
جشنواره تلویزیونی مســتند که چند ماه پیش در عسلویه 
برگزار شد، انجام می شــد اما متأسفانه این فرصت به دلیل 

کسالتش فراهم نشد.
یزدی از تولید فصل جدید مجموعه مســتند »اهل ســفر« 
خبــرداد و گفت: انشــاالله فصــل جدید ایــن مجموعه با 
بهره گیری از تجربیات ارزشمند آقای خلیلی و حضورش در 

شبکه مستند ساخته خواهد شد.
در بخش دیگری از این جلسه، مهدی خلیلی درباره حضورش 
در مجموعه اهل سفر هم گفت: در زندگی ما خیلی از چیزها 
هســت که از اراده ما خارج است؛ اهل سفر برای من چنین 

چیزی بود و به صورت ناخودآگاه در زندگی من پیش آمد.
وی ادامه داد: من فکر نمی کنم که برای سفر باید به آنتالیا یا 
سوئیس رفت، بلکه کشور ما پر از زیبایی است که متأسفانه 
بســیاری از آنها تاکنون معرفی نشده اند و مردم ما شناختی 

نسبت به آن ندارند.
خلیلی درباره تمرکز بر مقوله ســفر در این مجموعه عنوان 
کرد: همه ما مسافرت می رویم و امری طبیعی است، اما اینکه 
سفرمان را چگونه طی کنیم تا به مقصد برسیم، هم به دست 

خود ماست و هم عوامل محیطی بر آن اثرگذار است. 
او تصریــح کرد: اگر آب در جایی باقی بماند و هیچ حرکتی 
نکند، آرام آرام تبدیل به گندآب می شــود؛ به باور من انسان 
هم باید حرکت کند و این حرکت یعنی سفر. خوشحالم که 

کار من سفر کردن است.
وی با اشــاره به این مســتند تأکید کرد: ما در »اهل سفر« 
تلاش داریم اولًا تمدن گذشــته خــود را بازنمایی و معرفی 
کنیم و ثانیاً به مردم بگوییم ایران زیبا را ببینید و سفر بروید؛ 
منظورم ســاده ترین وجه ممکن از یک سفر است. شاید من 
پولی به اندازه کافی برای ســفر به یک شــهر دیگر نداشته 
باشم، اما می توانم ارتفاعات شهرم، دشت های شهرم و زندگی 
مردم اطرافش را تماشا کنم. تماشای مناظری که در اطراف 
من اســت، هزینه ای برایم ندارد و همین نوع از سفر کردن 

باعث می شود حال بهتری پیدا کنم.
خلیلی درباره پژوهش مجموعه مستند »اهل سفر« گفت: 
به نظرم برای پژوهش درباره هر منطقه ای باید بشناســیم 
آنجا چــه تاریخــی دارد، آب و هوایش چگونه اســت و 
مردمش چه آداب و رســومی دارند و با چه زبانی ســخن 
می گویند. این هــا اطلاعات اولیه ای اســت که به راحتی 
می توان آنها را پیدا کرد. این اطلاعات بســیار متفاوت با 
این است که شــما اهل آن منطقه باشید و همه جزییات 
را بدانیــد. وقتی وارد یک منطقه می شــوید، زمانی مردم 
آن با شما انس بیشتری می گیرند که اطلاعات دقیق تری 
از منطقه داشــته باشــید و این اطلاعات فقط با تجربه به 

دست می آید.

 تحلیل جریان شناسی شعر امروز 
در حوزه هنری فارس

نشســت هفتگی محفل شــعر حوزه هنری فارس با موضوع 
جریان شناسی شعر معاصر ایران برگزار شد. به گزارش روابط 
عمومی حوزه هنری انقلاب اســلامی اســتان فارس، در این 
نشســت دکتر عبدالعزیز شــبانی، عضو هیئت علمی دانشگاه 
و شــاعر و منتقد ادبی شــنونده تازه ترین آثار شاعران جوان 
و اعضای انجمن بود. این شــاعر و منتقد ادبی در بخشــی از 
این نشست اظهار داشت: دوستان می دانند که اهل حضور در 
محافل نیســتم، اما از آنجا که دبیر این نشست از دانشجویان 
علاقه مند من در دو مقطع کارشناسی و کارشناسی ارشد بوده 
به دعوت وی در جلســه حاضر شــدم تا آثار شاعران جوان را 
بشنوم. شبانی با اشاره به مباحث مطرح شده در بخش تحلیلی 
نشست اظهار داشت: فارغ از جریان ها و دسته بندی ها و اینکه 
هرکدام به چه محتوایی علاقه داریم و فارغ از دعواهای شــعر 
متعهد براساس نظریه سارتر یا آنچه مارکسیست ها می گویند 
آنچه مهم است شعریت شعر است و شاعر باید به شعریت اثر 
متعهد باشــد. وی ادامه داد: خوب است شاعران امروز پیشینه 
ادبی خویش را بشناســند و این شــناخت با مطالعه به دست 
می آید؛ مثلًا کســانی که در عرصه ادبیات آیینی کار می کنند 
هنوز نتوانســته اندکاری بنویسند که هم سنگ مرثیه محتشم 
کاشانی باشد. این عضو هیئت علمی دانشگاه تصریح کرد: این 
قضاوت یک سخن احساسی نیست بلکه هر وجدان آگاهی که 
خوانده باشد این را می فهمد و نمونه جدی آن کتاب »چشمه 
روشن«،  اثر دکتر »غلامحسین یوسفی« است که این اثر را با 
قطعه سوگ ســرودی از »والت ویتمن« مقایسه کرده و حتی 
اعتقاد دارد ترکیب بند برتراست. در بخش تحلیلی این نشست، 
هاشــم کرونی، دبیر محفل که به عنوان پژوهشــگر به تحلیل 
جریان های شعری معاصر پرداخته بود به بررسی وضعیت شعر 
معاصر در دهه ۵0 و 60 پرداخت. وی با اشــاره به پیشــینه 
جریان های ادبی در صد سال اخیر گفت: جریان های متعهد به 
تفکر چپ و سپس جریان های اگزیستانسیالیستی یک بخش 
ادبیات معاصر را به خود اختصاص داده بودندکه زیرشــاخه ها 
و خرده جریان های ایران متعددی را می توان ذیل آنان تعریف 
کرد. مسئول واحد آفرینش های ادبی حوزه هنری فارس ادامه 
داد: در دهه ۵0 به تدریج جریان های مذهبی حضور پررنگ تری 
پیدا کردند به نحوی که در آســتانه انقلاب اســلامی تبدیل به 
جریان شــکل یافته ای شــده بودند. اما مهم این بودکه همه 
جریان ها چه مذهبــی و چه غیرمذهبی به نحوی صدای پای 
انقــلاب را در آثار خویش  منعکس کردنــد. وی گفت: بخش 
عمده ای از شــعر جریان شــاعران مذهبی در دهه 60 که با 
عنوان شعر انقلاب شناخته می شود به مسئله جنگ اختصاص 
داشت، جریان دارای نحله های مختلفی است که مهم ترین آنها 
شــعر دفاع مقدس اســت و جریان ها مثل شعر صلح، ادبیات 
ضدجنگ، شــعر اعتراض و ... از جمله خرده جریان های ذیل 
این جریان هســتند.کرونی ادامه داد: ادبیات جنگ در دوران 
هشت ساله دفاع مقدس بیش از همه به نیاز میدان توجه داشت 
که این رویه شــاعران را به رجزخوانی و سرودن اشعاری برای 
ترغیب رزمندگان مدافع میهن مشغول کرد، به نحوی که شعر 
دوران جنگ را می توان شعر تهییج به حماسه سازی خواند.وی 
در پایان اظهار داشــت: روند شعر دهه شصت در جریان شعر 
انقلاب اسلامی با پایان جنگ به سمت دیگری میل می کند که 
طی آن دغدغه های شاعران ژرفای بیشتری می یابد و در نتیجه 
جریان های تازه ای در دهه بعد متولد می شوند. در ادامه جلسه 
شاعران شرکت کننده تازه ترین اشعار خود را قرائت کردند که 

پیرامون این آثار نقد و تبادل نظر صورت گرفت.

شکوفه های شعر شاعران مهاجر
به ثمر نشست

نخستین نشســت هفتگی محفل شعر بهار سخن برگزار شد. 
به گزارش روابط عمومی حوزه هنری انقلاب اســلامی استان 
فارس، این نشســت با حضور جمعی از شاعران و علاقه مندان 
جامعه مهاجران افغانستانی مقیم شیراز برگزار شد. در ابتدای 
این نشست خدیجه حلیمی، دبیر محفل با اشاره به شکل گیری 
دور تازه فعالیت های بهار ســخن ابــراز امیدواری کرد که این 
محفل زمینه ساز تقویت زبان و ادبیات پارسی باشد. وی وجود 
محافل شعری در مشهد، قم و اصفهان را برای شاعران مهاجر 
افغانستانی مقیم ایران یک فرصت مهم برای مهاجران توصیف 
کرد و گفت: پس از نصب شاعران بزرگ افغانستانی در سال های 
اخیر شاعران جوانی وارد صحنه شدند که نگاه و اندیشه خوبی 
نیز دارند. وی در پایان اظهار داشــت: امیدواریم همان گونه که 
در مراســم افتتاحیه شاهد حضور استاد محمد کاظمی بودیم 
در برنامه های آتی نیز بتوانیم شاهد حضور شاعران پیشکسوت 
و جوانان نخبه   جریان های شعری جامعه در محفل بهار سخن 
باشیم. در ادامه نشست چند تن از شاعران هم سروده های خود 
را قرائت کردند. شایان ذکر است که در جلسات هفتگیمحفل 
شعر بهار سخن ویژه شاعران مهاجران افغانستانی مقیم شیراز 
هر هفته روزهای سه شنبه از ساعت 16 تا 1۸ در تالار زنده یاد 
محمد جعفری حوزه هنری فارس واقــع در چهارراه خیرات، 

جنب سینما شیراز برگزار می شود.

عکس از: علی رضا پرویزی

طبیعت گردی در شیراز

 اکران فیلم »فرزند صبح« که بنا بود نیمه خرداد انجام شود، بار دیگر 
بــه تعویق افتاد. این فیلم بهروز افخمــی که خود آن را بهترین اثرش 
می داند از بدو ســاخت در سال 1۳۸۳ با حاشیه های زیادی مواجه بود 
و حتی با وجود اکران محدود در جشــنواره فیلم فجر سال 1۳۸۹، به 
سبب اختلاف نظرهایی میان عوامل فیلم، از چرخه اکران کنار گذاشته 

شد.
به گزارش دنیای اقتصاد، سرنوشــت این فیلم همچنان نامعلوم بود تا 
اینکه افخمی به  تازگی خبر داد در تلاش اســت این ساخته اش را که 
روایتی از کودکی امام خمینی)ره( است، از نیمه خردادماه در سینماها 
نمایش دهد. با وجود این خبر اما وی روز گذشته در گفت وگو با ایسنا 
از ناکامی این تلاش خبر داد و گفت: از آنجایی که یک ســری مقدمات 
و کارهای اداری برای اکران نیاز بود و به موقع به ســرانجام نرسیدند، 
اکران فیلم که برای نیمه خرداد تدارک دیده شده بود، به تعویق افتاد.

افخمــی افزود: پخش فیلم »فرزند صبح« بــر عهده حوزه هنری قرار 
گرفته و مسئولان حوزه در نظر داشتند اکران دوهفته ای را برای فیلم 
فراهم کنند که به خاطر طولانی شــدن روند اداری امکان پذیر نشــد. 
وی که این روزها در حال تمرین و پشت سر گذاشتن پیش تولید فیلم 
جدیدش با نام »صبح اعدام« اســت، اضافه کرد:  قرار بر این اســت که 
فیلم را از اوایل مهرماه هم زمان با ولادت امام خمینی )ره( در سینماها 

نمایش دهیم.
»فرزند صبح« به کارگردانی بهروز افخمی، اولین بار در بیست ونهمین 

جشــنواره فیلم فجر در سال 1۳۸۹ و در سالن همایش های برج میلاد 
به نمایش درآمد که کیفیت پایین فیلم حاشیه های زیادی را به همراه 
داشت و حتی صدای اعتراض کارگردان را هم بلند کرد چون فیلم در 
نبود او تدوین و به جشنواره ارائه شده بود. اصل ماجرا هم این بود که 
محمدرضا شرف الدین در مقام تهیه کننده فیلم به دلیل طولانی شدن 
فرآیند تولید، در آن مقطع با تصمیم خود نســخه ای از فیلم را تدوین 
و بــه دبیرخانه فجر بیســت ونهم ارائه کرده بود. از آنجا که براســاس 
قانــون مالک اصلی فیلم تهیه کننده اســت، اعتراض افخمی به مهدی 

مسعودشاهی، دبیر وقت جشنواره هم نتوانست مانع اکران آن شود.
اما افخمی پای فیلم خودش ایســتاد و دســت به اعتراض علنی علیه 
نســخه تدوین شده توســط تهیه کننده زد. نشست رســانه ای پس از 
اکران هم فرصتی شــد تا افخمی دلایل خود را برای اعتراض به نسخه 
به نمایش درآمده، تشــریح کند؛ همان نشستی که در آن با صدای بلند 
اعلام کرد مشــکل اصلی »فرزند صبح« که ما دیدیم و از آن عصبانی 
بودیم، تدوین بوده و اگر فرصت دهیم تا او خود فیلمی را که ســاخته 
تدوین کند، حاصلش بهترین پاســخ به نقدهــا و فریادها خواهد بود! 
افخمی ســرانجام پس از ۹ سال در ســال ۹۸ فیلم را بار دیگر آن طور 
که می خواســت تدوین و آماده نمایش کــرد. هرچند این موضوع هم 
کمکــی نکرد تا ایــن فیلم رنگ پرده به خود ببینــد. در فیلم »فرزند 
صبح«، بازیگرانی چون عبدالرضا اکبری، هدیه تهرانی، آتیلا پســیانی، 

محمدرضا شریفی نیا و الیکا عبدالرزاقی ایفای نقش کرده اند.

ناکامی دوباره فیلم افخمی در اکران

مرضیه برومند:مرضیه برومند:

 بانک اطلاعاتی جامع سینمای ایران راه اندازی می شود بانک اطلاعاتی جامع سینمای ایران راه اندازی می شود
مدیرعامل خانه ســینما گفت: درخت تنومند خانه  سینما، امروز برومند شده  
اســت؛ درختی که گاهی از بحران ها لرزیده است و حتی گاهی برخی به  ظاهر 
دوســتان، کمر به تخریب این نهاد بســتند که  به لطف مسئولان و دلسوزان 

نجات یافت.
به گزارش ایرنا، مرضیه برومند سه شــنبه نهم خرداد در نشســت مطبوعاتی 
خانه ســینما گفت: از همان زمان که به  خانه ســینما آمدم هیجان داشتم با 
اهالی رســانه دیدار کنم  و بسیار عجله داشــتم، اما به  دلیل  عدم آگاهی من از 
پیچیدگی های مناســبت های خانه ســینما این موضوع به  تعویــق افتاد. در 
روزهایی که گذشــت یک روز بیکار نبودم و حتــی در روزهای تعطیل درگیر 

آشنایی و ملاقات  با اعضای صنوف بوده ام.
وی افزود: در این مدت  با مســئولان سازمان سینمایی دیدار و گفت وگو کردم 
و تلاشــم این بود که مســائل رفاهی خانه  ســینما را حل و فصل کنم. خانه 
ســینما امروز ۳0 ساله  شده  اســت  و به  فال نیک می گیرم این اولین نشست 
با اهالی رســانه را. بخشی از امور سینماگران از ســال 6۸ به  خودشان واگذار 
شــد و زمانی سپری شد که  انجمن ها و صنوف شــکل بگیرند. خانه  سینما از 
تشــکل های صنفی و بزرگ اثرگذار بوده که تاکنــون دوام آورده و بین پنج تا 
شــش هزار عضو دارد. البته رقم، دقیق نیســت و آمار جدید را اعلام خواهیم 
کرد. برومند اضافه کرد: ما حضور در شوراهای مختلف پروانه ساخت و نمایش 
را داریم. درخت تنومند خانه  ســینما امروز برومند هم شده  است؛ درختی که 
گاهی از بحران ها لرزیده اســت. حتی گاهی برخی به  ظاهر دوســتان کمر به 
تخریب این نهاد بستند که  به لطف مسئولان و دلسوزان نجات یافت. در سالیان 
گذشــته بحران کرونا بــر تولید و اکران اثر گذاشــت و بحران ها پس از آن به  
ضعف سینما افزود. البته پلتفرم ها)پلتفرم ها( چرخه تولید را زنده نگه داشت و 
کمک کننده بود. الآن اوضاع روبه روال شده است. طبیعی بود که شروع سینما 
با فیلم های سرگرم کننده باشــد، به دلیل نیاز مردم  به  شادی و خنده،  اما این 
پررنگی سینمای سرگرمی متأسفانه دیگر ژانرهای)گونه( چون  خانواده، کودک 

و اجتماعی را کمرنگ ساخت.
وی اعلام کرد: ۵0 درصد فروش بلیت افزایش داشته  اما این کافی نیست و نیاز 
به  مدیریت هماهنگ و کاهش  سختگیری اعتماد به توسعه فیلم سازان اجتماعی 
داریم؛ اگر سینما، برنامه توسعه داشته باشد و اگر سرانه حضور مردم  به  سینما 

به  سالی دو بار برای هر فرد باشد.
برومند با بیان اینکه حمایت دولتی حق ما و سینماست، افزود: تأمین اجتماعی 
از هر پروژه سهم  بزرگی می گیرد که  سهم  خانه  سینما و سینماگران نمی شود. 
من برنامه های زیادی دارم که مهم ترین آنها ارتباط دائمی با اهالی رسانه است  
و عهد کردم اخبار را با شما در ارتباط بگذارم و من به شما نظرات و حرف هایی 

که می گویید نیاز دارم.
وی تصویــری کلی از خانه ســینما ارائه کرد و گفت: مشــکلات ســاختاری، 

تشــکیلاتی و اداری از مهم ترین مشکلات ماست. بیکاری و عدم  امنیت شغلی 
که از قبل بوده و به  دلیل شــرایط کنونی بدتر هم شــده  است؛ عدم  ارتباط و 
انسجام انجمن های عضو خانه سینما با یکدیگر و اینکه انجمن های خانه سینما 
مانند جزیره های جدا از هم شــده اند که  این هم مشکل کوچکی نیست؛ عدم 
ارتباط دوســویه میان اعضا و خانه سینما؛ مشکلات مالی و بلاتکلیفی و ناتمام 
ماندن برنامه های خانه  سینما از مهم ترین مشکلات است که در تلاش هستیم 
این مشــکلات داخلی مرتفع شــود و باید بگویم که بورکراسی این نهاد بسیار 
خسته کننده است. گاهی شب ها کابوس می بینم و به  تازگی آرام بخش می خورم 
که  پیش تر هرگز نخورده بودم؛ چون بحث های مالی بســیار آزاردهنده شده و 

حقوق ماه پیش کارمندانمان را هنوز نداده ایم.
برومند ادامه داد: ساختمان های ما نیاز به تعمیر دارد و بسیاری خرج و مخارج 
داریم و بودجه نصف شــده  ما در مقابل تورم ، کار ما را به  دشــواری و نگرانی 
کشــانده است. اگر خانه ســینما دچار روزمرگی شده دلیلش بی پولی ماست؛ 
بدهی زیاد داریم که فقط ۷00 میلیون مربوط به  تأمین اجتماعی است، چون  
بیمه نداشــتیم، جریمه هم زیاد داریم و این موجب هزینه های ماست. برومند 
درباره مسائل بیرونی خانه سینما عنوان کرد: اول از همه اختلاف نظر با سازمان 
سینمایی و ارشاد است؛ ما با این سازمان درباره ماهیت خانه سینما اختلاف نظر 
داریم. اعتقاد ما این است که یک صنف هستیم، اما آنها می خواهند یک مؤسسه 
فرهنگی باشیم. البته ما درک می کنیم که ارشاد و سازمان سینمایی محدودیت 
قوانین دارند، اما این مشکل ما نیست، آنها باید مقررات خود را تغییر دهند. در 
کتاب قوانین ارشاد ذکر شده که قوانین باید اصلاح شود، اما تاکنون این اتفاق 
رخ نداده اســت. آنها باید این کار را انجام دهند تا دچار اصطکاک نشویم و  در 
کنار هم باشــیم. این کارگردان سینما ادامه داد: آنها بخش دولتی هستند و ما 
بخش خصوصی. نمی خواهیم روبه روی هم باشیم. اینکه تعریف درستی از شغل 
ما وجود ندارد، ما را با سازمان های دیگری مثل سازمان مالیات هم دچار مشکل 
کرده است؛ سازمان امور مالیاتی نمی داند که ما گاهی پنج سال بیکار هستیم و 

گاهی یک سال کار می کنیم که برای آن مالیات می خواهند. یا مثلًا بیمه که در 
پیدا کردن شغل مشابه گفتند ما مثل صیادان پاره وقت جنوب هستیم. از آقایان 

دولتی خواهش می کنم بدانند که تعریف شغلی ما مشکل دارد.
*بانک اطلاعاتی جامع سینمای ایران راه اندازی می شود

مرضیه برومند در بخش دیگری از سخنانش بیان کرد: رویکرد و سیاست های 
اجرایی ما در مواردی همچون تقویت اطلاع رســانی و حضور رســانه ای خانه  
سینما، جلب مشارکت اعضا در پیشبرد اهداف و برنامه ها، تلاش برای همگرایی، 
اجــرای برنامه های موردنظر هیئت مدیره، ایجاد مدیریت رســانه، ارتباطات و 
اطلاع رسانی، تشــکیل کارگروه حقوقی، فعال کردن آکادمی، راه اندازی بانک 
اطلاعاتی جامع ســینمای ایران به  عنوان یکی از اصلی ترین زیرســاخت های 
موردنیاز، برگزاری جلســات گفت وگومحور در مورد مســائل سینمای ایران و 
انتشــار آن، بهینه سازی ضوابط و آیین نامه های شورای داوری و صیانت، تلاش 
برای تدوین آیین نامه حمایت از حقوق کودکان بازیگر و نظارت بر حسن اجرای 

آن است و از کارهای مهمی محسوب می شود که  دنبال می کنیم.
خانه  سینما بتواند از فروش سینمایی شرایط خودش را سامان دهد 

محمدمهدی عســگرپور، رئیس هیئت مدیره خانه سینما با اشاره به شروع به 
کار هیئت مدیره شــانزدهم گفت: ما برای دو ســال پیش براساس تجربیات 
سال های گذشته برنامه ریزی کردیم و به مفروضات مشترک رسیدیم. اتفاقات 
نیمه دوم ســال گذشــته اختلالی را در کار ما ایجاد کرد؛ اختلاط موضوعات 
سیاسی با موضوعات فرهنگی و هنری که  بعضاً به  ما اعمال شد، کار را حتی 
ســخت تر هم کرد. وی ادامه داد: دولت های قبلی تجمیع عوارضی کردند که  
مشــکلات ما را بیش از پیش کرد و این موضوع باعث شــد که ما دائم دنبال 
مســائل معیشتی و دریافت پول باشیم. پیشــنهاد ما این است  که  به  شرایط 
قبل برگردانند؛ شــرایطی که خانه  ســینما بتواند از فروش سینمایی شرایط 
خودش را سامان دهد. عسگرپور افزود: بهبود ساختار سازمانی و اداری خانه 
سینما از طریق تغییرات لازم  در اساسنامه خانه سینما نیاز مهم امروز ماست. 
راه اندازی و کارآمدی انجمن هنرها و فنون ســینمایی موضوع دیگری است  
که  ما دنبال ترفیع آن هســتیم و طراحی بازآفرینی و اعتباربخشی به  جشن 
سینمای ایران از طریق تفویض اجرای آن به انجمن هنرها و فنون سینمایی 
مورد دیگری است  که  دنبال آن هستیم و تغییر اساسنامه خانه  سینما توطئه 
و تحول عجیب و غریبی نیســت و موضوعی بسیار ساده است؛ موضوعی که 
شــاید برخی موارد آن شامل تغییر آدرس است اما انگار جنسی از نگاه توهم 

توطئه به  آن وجود دارد.
وی تصریــح کرد: جریان ســندیکای در ایران شــکل نگرفتــه و ما نوعی از 
مرام نامه را در عمل داریم که گاهی ارشــاد بــا آن همراهی می کند و گاهی 
نمی کند. به فرجام رساندن طراحی قراردهای تیپ و نگارش و تصویب آن از 

جمله اقداماتی است که انجام خواهیم داد.

دکتــر محمدهادی ایمانیه با تقدیر از برگزاری جشــنواره 
کتابخوانی رضوی توسط نهاد کتابخانه های عمومی کشور، 
با صدور پیامی از عموم مردم فرهنگ دوست استان فارس 

برای مشارکت گسترده در این رویداد دعوت کرد.
به گزارش روابط عمومی اداره کتابخانه های عمومی استان 
فارس، دکتر محمدهادی ایمانیه، استاندار و رئیس انجمن 
کتابخانه هــای عمومی اســتان فارس با صــدور پیامی به 
مناســبت دوازدهمین جشــنواره کتابخوانی رضوی گفت: 
جشنواره کتابخوانی رضوی یکی از مهم ترین جشنواره های 
فرهنگی در کشــور اســت و این حرکت معنوی زمینه  ساز 
ترویج و تبلیغ بیشــتر فرهنگ کتاب و کتابخوانی است. از 
عموم مردم فرهنگ دوست استان فارس دعوت می کنم در 

این رویداد معنوی شرکت نمایند.
در شرح این پیام آمده است:

»کتــاب و کتابخوانی یکــی از پایه های فرهنگی در 
زندگی انســان به شــمار می رود. انســان به وسیله 
مطالعه کتاب و تفکــر در مطالب آن دانش خود را 
می افزاید و در بُعد اجتماعی چگونه زندگی کردن و 
حیات خود را برای خود و دیگران هموار می نماید.

جایگاه کتــاب، کتابخوانی و عظمت آن در اســلام 
و قرآن تــا آنجایی اســت که پــروردگار جهانیان 
یکی از ســوره های قرآن را »قلم« نامگذاری نموده 
اســت. آنجا که می فرماید: »ن والقلم و ما یسطرون 

)القلم/1(«
آنچه در اینجا سوگند یاد شده، به واقع همان چیزی 
است که سرچشمه پیدایش تمام تمدن های انسانی 
و پیشــرفت و تکامــل علوم و بیداری اندیشــه ها و 
افکار و شــکل گرفتن مذهب ها و سرچشمه هدایت 

و آگاهی بشر است.
 هر جامعه ای که در جســت وجوی مسیر پیشرفت و تعالی است، 

بایــد برای کتــاب و کتابخوانی ســرمایه گذاری کنــد و یکی از 
شــاخص های ارزیابی برای رشد و توسعه، ترویج و ارتقای فرهنگ 

مطالعه، مأنوس بودن با کتاب و کتابخوانی است.
 کتــاب و کتابخوانی عنصر روشــنگری، هدایت کننده، و 
رشــد آفرین در جامعه و زندگی است و تحت هر شرایطی 
نباید از آن غافل شــد و باید روش ها و راهکارهای ارتقای 
فرهنگ مطالعه، کتاب و کتابخوانی احصا و تقویت شــود. 
حمایــت از کتاب و کتابخوانی بزرگترین ســرمایه گذاری 

هوشمند برای جامعه است.
 جای بسی شــکر و خرسندی است که همچون سال های 
گذشته، امســال نیز کتابخانه های عمومی متولی برگزاری 
دوازدهمین دوره جشــنواره کتابخوانی رضوی هســتند. 
جشنواره کتابخوانی رضوی یکی از مهم ترین جشنواره های 
فرهنگی در کشــور اســت و این حرکت معنوی زمینه  ساز 

ترویج و تبلیغ بیشتر فرهنگ کتاب و کتابخوانی است.
این جشــنواره، می تواند در راستای ترویج فرهنگ 
کتــاب و کتابخوانی، شناســاندن فرهنگ رضوی و 
بهره مندی از ســیره پاک ائمه معصومین)ع( به  ویژه 
حضرت امام رضا)ع( از طریق مطالعه ســیره ایشان، 

دارای ارزش و اهمیت ویژه ای باشد.
اینجانــب ضمــن قدردانــی از نهــاد کتابخانه های 
عمومی کشــور و تــلاش کتابــداران کتابخانه های 
عمومی اســتان که با انجام فعالیت های فرهنگی و 
ترویجی، بدون چشم داشت رسالت اجتماعی خود را 
انجام می دهند از عموم مردم فرهنگ دوست استان 
فارس برای مشــارکت گسترده در دوازدهمین دوره 

جشنواره کتابخوانی رضوی دعوت می نمایم.
 امیدواریم تمام ادارات و ســازمان ها ضمن همکاری 
گســترده با کتابخانه های عمومی و با همت و تلاش 
فرهنگ دوستان، نخبگان، دانشجویان، اساتید حوزه 
و دانشــگاه، بیش از پیش، شــاهد رشد و پیشرفت 

فرهنگ کتابخوانی در استان سراسر فرهنگی فارس باشیم«.

استاندار فارس تأکید کرد:  

فراخوانملیبهکتابخوانها
دکتر ایمانیه: جشنواره کتابخوانی رضوی از مهم ترین جشنواره های فرهنگی کشور است


